

第2届
国际国标舞蹈
音乐文化艺术
交流会
2023
“与舞乐会友”

2023年7月30日



早上八點 8:00 AM

Admission & Registration 入场

Participating performers gather for rehearsal.

参与表演者到场彩排

早上九點 9:00 AM

Opening speeches by the organizers and VIPs.

Certificates and souvenirs will be awarded, followed by a group photo.

主办方和贵宾致辞。颁发证书和纪念品，大合照



早上十點 10:00 AM

National Representations Performance 国家代表表演

Each country's representatives team will showcase their unique cultures, arts, and styles through dance and music, presenting the diversity of different countries and regions.

每个国家的代表表演

展示不同国家和地区的文化、艺术和风格，通过舞蹈和音乐展现出来。

上午十一點半 11:30 AM

Traditional Dance Workshop 传统舞蹈工作坊

A workshop focused on the integration of cross-cultural music and dance.

Participants can engage in collaborative creations that blend various cultural influences, absorbing new experiences and creativity in this field.

关于跨文化音乐和舞蹈融合的工作坊。参与者可以参与跨文化音乐和舞蹈的融合创作，吸收这个领域的新经验和创造力。



Rainstorm

中午十二點半 12:30 PM

Lunch break 午餐时间

中午一點半 1:00 PM

Dancesport Workshop Hosted by a Coaching Instructor

由指导教练主持的体育舞蹈工作坊

This workshop will be conducted by the renowned Chinese dance master, Zhang Baiyu, who has won multiple championships in professional Latin dance competitions in China and earned a gold medal in the Latin Dance Overall event at the 16th Guangzhou Asian Games in 2010. Participants will have the opportunity to upgrade new skills and techniques.

这次邀请来自中国的著名舞蹈大师张白羽，她也在中国的职业拉丁舞蹈锦标赛中获得多项冠军，并在2010年的第16届广州亚运会上获得拉丁舞项目金牌。参与者将有机会学习一些新的技巧和理念。





中午兩點 2:00 PM

End of the first sessions of the "2nd International Dance and Music Exchange."
We will then move to the Malay Ethnic Village.

“第二届国际舞蹈与音乐交流”上半段完毕。我们将移步去班底马来民族村

中午兩點半 2:30 PM

Reaching Kampung Kolam Air Orang Asli, Pantai
到達班底马来民族村

中午兩點四十五分 2:45 PM

Dividing participants into 4 groups 分組活動 (4組)

Activities in Kg Kolam Orang Asli, Pantai :

班底马来民族村活動:

- Rubber Tapping Activity 割橡胶树活動
- Blowgun “Sumpit” Activity 吹箭筒活動
- Learning Malay Traditional Dancing - Tarian Sewang 學習Sewang傳統舞蹈
- Weaving Activity 编织活动
- Traditional Games 传统游戏 (Congkak / Batu Seremban)
- Traditional Bamboo Lemang Cooking 传统竹筒糯米糕的烹饪
- Teatime in Traditional Malay Style 传统马来风味的下午茶

中午五點 5:00 PM

- End of the second sessions of the Visit To Kg. Kolam Orang Asli. We will then move to Negeri Sembilan Fui Chiu Association in Rumah Berhala Cheng Koo.
- 班底马来村民族交流游訪完毕。我们将移步去森美蘭州惠州會館在仙四师爷千古庙

中午五點三十分 5:30 PM

- Reaching to Negeri Sembilan Fui Chiu Association in Rumah Berhala Cheng Koo.
- 到達森美蘭州惠州會館在仙四师爷千古庙



下午五點四十五分 5:45 PM

Dividing participants into 4 groups 分組活動 (4組)

Activities in Rumah Berhala Cheng Koo :

仙四师爷千古庙活動:

- Hands-on Learning to Make Hakka Pastries 亲手学习制作客家糕点
- Huizhou Social Exchange 惠州相亲交流
- Enjoying a Hakka-style Dinner 享用客家风味晚餐



晚上八點 8:00 PM

- End of the final sessions of the Visit To Negeri Sembilan Fui Chiu Association in Rumah Berhala Cheng Koo. Back to Hotel.
- 森美蘭州惠州會館在仙四师爷千古庙游訪完畢。我們將移步回到酒店